
 
 

 

 

Tarnów, 29 listopada 2022 r. 

KRM.0003.609.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXVI sesji Rady Miejskiej 24 listopada 2022 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus w nawiązaniu do 
powszechnie znanej informacji o dwóch nierozstrzygniętych przetargach na dostawę energii 
elektrycznej dla Gminy Miasta Tarnowa i planowanym już kolejnym trzecim przetargiem radny chce 
uzyskać odpowiedź na pytania:  

• Jakie są zagrożenia i jakie konsekwencje mogą spotkać GMT i mieszkańców w związku z tym, 
że nie ma firm, które by się zgłosiły jako dostawcy energii elektrycznej?  

• Czy grozi gminie black-out?  

• Czy jest to sytuacja, w której GMT będzie zmuszona do zakupu energii płacąc jeszcze drożej niż 
to tej pory?  

Radny poprosił o szerszą informację, ewentualnie dopuszczenia do debaty na ten temat. 
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